
NKR电容麦克风 电容话筒 K歌 电音 USB声卡 外置声卡 声卡K800

产品名称 NKR电容麦克风 电容话筒 K歌 电音 USB声卡
外置声卡 声卡K800

公司名称 恩平市金咪王电子有限公司

价格 面议

规格参数 加工定制:是
声卡:USB声卡
电容麦克风:电容话筒

公司地址 江门产业转移工业园恩平园区二区D3号厂房1二
楼

联系电话 0750-7181089 13822320632

产品详情

专利号:201430473576.0

 

 

专利号:201430473576.0

专利号:201430473576.0

产品介绍：



k800多功能usb声卡是我司最新研发的针对网络语音娱乐而设计的数码音频产品，有自由控制内放混音、
即插即用、动圈与电容麦克风均可使用、高低音调节、音乐输入、线路输出、话放、耳放、遥控控制等
多功能。广泛应用于网络k歌、语音聊天、卡拉ok、个人录音、听音乐等多种场合，完美支持win xp, vista,
win7, win8系统。

产品特性：

◆具有数字混响效果，6种音效，每种音效有6级效果强度，可自由控制内放混音；

◆采用usb接口，在usb1.1、usb2.0、usb3.0接口下均可正常使用。并免驱动设计，即插即用，电脑无须任
何设置，所有调节和开关均可正常使用；

◆可采用usb供电充当话放和卡拉ok使用；

◆配备驻极体耳麦接口和动圈麦克风接口，即插即用；

◆设计有乐器输入接口，与麦克风一起进行效果处理，获取高质量的自弹自唱效果；

◆配有音乐输入接口，可输入伴奏音乐；

◆具有高低音调节功能，适合不同人的需求；

技术参数：

界面：usb即插即用，完全免驱动，无须任何附加软件

操作系统：适合多种操作系统，包括windows系列，linux系列，mac os系列等等

采样率：44.1khz/16bit(典型)，48khz/24bit（最高）

信噪比：80db

失真度：0.003%（at 1khz）

最大尺寸(lxhxw):140 x 90 x 30mm

单体重量：约223g

nkr k800 product brochures

product introduction:

k800 multifunction usb sound card is the digital audio product newly developed for the network voice entertainment.
it is plug and play and it has built-in mixer, bass and treble adjustment, music input, line output, amp, remote control
and other functions. dynamic and condenser microphones can be used. it is widely used in network karaoke, voice
chat, personal recordings, music and many other occasions, perfectly support for win xp, vista, win7, 8 systems.

product features:



◆with digital reverb, six kinds of sound, each sound effect has 6 strength, internal controls can be placed freely mix;

◆using usb interface, usb1.1, usb2.0, usb3.0 interface can be under normal use. and driver-free, plug and play,
without any computer setup, all adjustments and switches can be used normally;

◆can act as a usb-powered mic preamps and kara ok to use;

◆equipped with electret microphone headset interface and dynamic interface, plug and play;

◆design of the instrument inputs, together with the effect of treatment microphone, sing obtain high quality results;

◆equipped with musical input interface, you can enter the accompaniment of music;

◆with bass and treble adjustment functions for different people's needs;

technical parameters:

interface: usb plug and play, completely free driver, without any additional software

operating system: suitable for a variety of operating systems, including windows family, linux series, mac os series, etc.

sampling rate: 44.1khz / 16bit (typical), 48khz / 24bit (highest)

snr: 80db

distortion: 0.003% (at 1khz)

maximum size(lxhxw):140 x 90 x 30mm

monomer weight: about 223g

安卡 k800产品说明书
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it is plug and play and it has built-in mixer, bass and treble adjustment, music input, line output, amp, remote control
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◆design of the instrument inputs, together with the effect of treatment microphone, sing obtain high quality results;

 

◆equipped with musical input interface, you can enter the accompaniment of music;

 

◆with bass and treble adjustment functions for different people's needs;

 

 

 

technical parameters:
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本产品的加工定制是是，声卡是USB声卡，电容麦克风是电容话筒，外置声卡是电音声卡
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